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Seksjonsstyre Karate
Protokoll fra Styremøte 10/2023 - 2022-2024 KAS M11

Sted: Orgbrain

Dato: 17. oktober 2023, 21:00

Deltakere: Kim Eilertsen (daglig leder), Jannikke Berger (styrets leder), Arild Kolstad (styrets nestleder),
Nils Peter Just (styremedlem), Siri-Anne Dos Santos (styremedlem), Tove Chatrine Børmark
(styremedlem), Geir Hjerpaasen (observatør) og Rune Opheim (observatør)

Deltok ikke: Silje Marita Moen Vedvik (varamedlem) og Torbjørn Amundsen (varamedlem)

Møteleder: Jannikke Berger

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et
digitalt møte.

KAS 58/23 Godkjenning av innkalling og agenda, samt habilitet

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon godkjennes.

Eventuelt: Greners (seksjon) tilskudd til medlemsklubber. 

KAS 59/23 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

KAS 60/23 Fremdrift på NKF Langtidsplan

Det ble tatt en gjennomgang av fremdriften på tiltak. Gjennomgangen viste at det er tilfredsstillende progresjon,
og ikke behov for ytterligere tiltak.    

KAS 61/23 Orientering fra Administrasjonen og Forbundsstyret

Informasjonen tas til etterretning. Grener kommer med ønsker for hallfordelings datoer. 

KAS 62/23 Orientering fra grenseksjoner

Shobu Ippon orienterte om aktivitetsliste og terminliste, samt budsjett for 2024. 

Sportskarate sin verden dreier seg mest om usikkerheten rundt WKF-tilhørigheten. Stor nedadgående endring i
påmeldte for årets NM. Beliggenheten skal ikke ha noe å si. Norges Kampsportforbund taper i konkurransen der
man ikke kan tilby utøverne deltakelse internasjonalt. Utfordring med arrangørklubb. Grenkomiteen setter likevel
opp aktivitetshjul for 2024.  

Fullkontakt orienterte om aktivitetsliste og terminliste, samt kravet om webbasert dommerkurs for fullkontakt i
regi NIF. 

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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KAS 63/23 Økonomi

Det ble fattet følgende vedtak:

Shobu Ippon redegjorde at det var god kontroll på regnskapet til og med juli. 
Sportskarate og fullkontakt kommer tilbake med sin redegjørelse innen torsdag 26. oktober 2023. 

Styret tar redegjørelsen fra Shobu Ippon grenkomite til etterretning og godkjenner. 

KAS 64/23 Status Regelverk grenkomiteer

Det ble fattet følgende vedtak:

Sportskarate
Grenkomite vedtok en endring i 2022. Dette regelverket ønskes behandlet og vedtatt i Forbundsstyret. 

Seksjonen tar ønskede endringer til etterretning og fremmer saken for behandling i FS. 

Shobu Ippon
Gjeldende regelverk ligger ute. Ingen endringer. 

Fullkontakt
Gjeldende regelverk ligger ute. Eventuelle endringer meldes inn innen  20. oktober 2023

KAS 65/23 Eventuelt / Andre innkomne saker

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslag til vedtakstekst:
1) Tilskudd medlemsklubber
Klubbtilsskuddskriterier ønskes tydeliggjort og forståelig, med hjelp til klubbene slik at de klarer å innfri
kravene fremfor avslag uten veiledning. Seksjon/grener bruker samme kriterier satt av forbundsstyret (ingen
ønskede tillegg/endringer) https://kampsport.no/organisasjon/tilskudd-og-fordeler/tilskudd/klubbtilskudd-
2023-soknad/. 

Seksjonsstyret ønsker at tildelte midler offentliggjøres på kampsport.no

2) Dobbelt medlemskap
Grunnlaget for tingvedtaket har endret seg. Den gang ble det gjort med et ønske om at WKF og
medlemsklubbene skulle være i Norges Kampsportforbund. Situasjonen har endret seg. 

Man ønsker at dette tas opp til ny vurdering etter NIFs ekstraordinære ting med god gjennomgang av fordeler
og ulemper til å endre vedtaket (ved ekstraordinært ting). Alle grener må involveres.  

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

Generelle kommentarer

Generalsekretær Kim Eilertsen var med i deler av møtet (sak: 
Orientering fra Administrasjonen og Forbundsstyret)
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* * * * *

17. oktober 2023

Jannikke Berger

636294851f0fae642266d2fa

Arild Kolstad

6362cabefc00e363f852ec12

Nils Peter Just

6362cad9e1a19f6472c3846e

Siri-Anne Dos Santos

6362cb12d9feb26450ca289f

Tove Chatrine Børmark

6362cb2cf6ad17641bb102a2

Jannikke  Berger

2023-11-06 12:34 UTC

636294851f0fae642266d2fa

Arild Kolstad

2023-11-13 14:08 UTC

6362cabefc00e363f852ec12

Nils Peter Just

2023-11-08 12:08 UTC

6362cad9e1a19f6472c3846e

Siri-Anne Dos Santos

2023-11-10 16:15 UTC

6362cb12d9feb26450ca289f

Tove Chatrine Børmark

2023-12-01 16:36 UTC

6362cb2cf6ad17641bb102a2


